

ZTE (H.K.) Limited

中興通訊 (香港) 有限公司

Units 06-07, 12/F, Berkshire House, 25 Westlands Road, Quarry Bay, Hong Kong
Tel: (852) 2519 8993
Fax: (852) 2519 8986
Website: www.zte.com.cn
Email Address: alex.chan@zte.com.cn

香港鰂魚涌華蘭路 25 號栢克大廈 12 層 1206-07 室
電話：(852) 2519 8993
傳真：(852) 2519 8986
網址：www.zte.com.cn
電子郵件：alex.chan@zte.com.cn

Senior Management

Mr. Wang Zhuo GM, Sales Div., ZTE(H.K.)Ltd & GM-South East Asia Region
Mr. Harrison Huang CMO

高層管理人員

王茁先生 中興通訊香港行銷業務總經理；東南亞區區總
黃禮聲先生 CMO

Business Activities

ZTE Corporation is a global leader in telecommunications and information technology. Founded in 1985 and listed on both the Hong Kong and Shenzhen Stock Exchanges, the company has been committed to providing innovative technologies and integrated solutions for global operators, government and enterprise, and consumers from over 160 countries across the globe. Serving over 1/4 of the global population, the company is dedicated to enabling connectivity and trust everywhere for a better future.

ZTE has complete end-to-end product lines and integrated solutions in the telecommunications industry. Bolstered with its all series of wireless, wireline, services, devices and professional telecommunications services, the company has great capability of flexibly satisfying the diversified requirements and pursuit for rapid innovations of global operators and government and enterprise network customers.

ZTE believes in technology innovation as a core value of the company, investing more than 10% of annual revenue in its R&D. The company has established state-of-the-art global R&D centres in USA, Sweden, China and so forth, and has filed applications for more than 84,000 patents, with over 42,000 granted. Since 2010, ZTE has been ranked among the world's Top-5 for patent applications under the Patent Cooperation Treaty (PCT) each year, according to the World Intellectual Property Organization. With a vision of balanced, sustainable development in the social, environmental and economic arenas, the company promotes freedom of communication around the world. It has incorporated innovation, technological convergence and the concept of "going green" into its product life cycle, covering specifically R&D, production, logistics and customer service. Also, the company is also committed to maximizing energy efficiency and minimizing carbon emissions.

ZTE (H.K.) Ltd. is one of the subsidiary organizations of ZTE Corporation based at Hong Kong, and now serving more and more customers with its professional products and services.

業務概況

中興通訊為全球電信運營商、政企客戶和消費者提供創新的技術與產品解決方案。公司成立於 1985 年，在香港和深圳兩地上市，業務覆蓋 160 多個國家和地區，服務全球 1/4 以上人口，致力於實現“讓溝通與信任無處不在”的美好未來。中興通訊致力於構建 5G 時代自主創新核心競爭力，將憑藉領先的 5G 端到端全系列產品與解決方案，加速推進全球 5G 商用規模部署。

中興通訊堅持以持續技術創新為客戶不斷創造價值，在全國設立了 11 家研發機構，同時進一步強化自主創新力度，保持在 5G 無線、核心網、承載、接入、晶片等核心領域的研發投入，研發投入連續多年保持在營業收入 10% 以上。截至 2021 年底，中興通訊擁有全球專利申請量 8.4 余萬件，已授權專利超過 4.2 萬件，累計獲得中國專利獎 10 項金獎。同時，中興通訊是全球 5G 技術研究和標準制定的主要參與者和貢獻者。

中興通訊堅持在全球範圍內貫徹可持續發展理念，實現社會、環境及利益相關者的和諧共生；2021 年 12 月，中興通訊 A 股和 H 股均被納入富時社會責任指數系列。中興通訊是聯合國全球契約組織和 GeSI (Global e-Sustainability Initiative) 組織的成員，自 2009 年起，已連續 14 年主動向社會發佈可持續發展報告 / 企業社會責任報告。目前，中興通訊已全面服務於全球主流運營商及企業網客戶並於 2020 年 7 月納入恆生科技指數。

中興通訊 (香港) 有限公司是中興通訊的香港子公司，2000 年植根香港，為愈來愈多的香港客戶提供專業的產品和服務。

Parent Company

Company Name: ZTE Corporation
Country: China

母公司

公司名稱：中興通訊股份有限公司
國家：中國